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уторак, 11 октобар 2011 23:19

Посланик у Скупштини Србије Весна Пешић изјавила је данас да у самој Србији заправо
никада није донета одлука о уласку земље у Европску унију.

  

“Одлука о уласку Србије у ЕУ заправо никада није ни донета. И Српска православна
црква и Борис Тадић једва чекају неку другу прилику, само да не би морали да иду ка
ЕУ”, казала је Пешићева на скупу “Да ли Србија одустаје од ЕУ” у београдском хотелу
“Зира”.

  

Оценила је да је Србија остала на нивоу родовске заједнице и да се одрекла
савремености.

  

“Ми не препознајемо ништа што се дешава данас у свету. Ми смо род а Српска
православна црква је наш тотем, који је почео да одлучује о томе ко треба а ко не треба
да има права, што се видело на примеру отказане Параде поноса”, казала је Весна
Пешић.

  

Данашњи скуп организовали су Фонд за хуманитарно право и Независно друштво
новинара Војводине.

  

(Аутономија.инфо)
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